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Ana Velázquez durant la conferència
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Conclusions de la conferència "La
Fisioteràpia en les arts escèniques"

Notícia del Sector | 06/05/2010

El passat 20 d'abril Ana Velázquez  -fisioterapeuta fundadora i directora del Centro
de Prevención en Artes Escénicas (CPAE) de Barcelona-  va presentar a la seu del
Col·legi de Fisioterapeutes de Catalunya la conferència "La Fisioteràpia en les arts
escèniques". Un àmbit de la Fisioteràpia destinat a conèixer les lesions i el
tractament preventiu específic de músics, ballarins, actors i cantants, col·lectius que
tenen una característica comuna: mostren el seu cos en públic i, a més, aquest és la
seva eina de treball.

Segons Velázquez, la Fisioteràpia pot ajudar a tots els col·lectius laborals en la
seva funció preventiva, científica i de tractament, i músics, ballarins, actors i
cantants no en són cap excepció. També va aconsellar que a cada conservatori,
escola de teatre o de dansa, hi hauria d'haver un fisioterapeuta especialitzat en
medicina de l'art, per a evitar totes aquestes lesions i informar els artistes de la
seva activitat muscular per millorar el nivell de vida i la qualitat laboral. 

Els ballarins "són els que tenen més consciència postural i més disciplina.
Possiblement per aquest fet, és el sector de les arts en què la figura del
fisioterapeuta hi és més present", va precisar.

D'altra banda, va afirmar que amb tota aquesta feina que hi ha per fer amb aquests
col·lectius artístics, els fisioterapeutes s'haurien de motivar per formar-se en les
tècniques més innovadores i adequades, perquè  "sempre hem de deixar la
Fisioteràpia al nivell d'excel·lència que es mereix en totes les seves especialitats i
àmbits professionals i, per tant, tots aquells fisioterapeutes que vulguin tractar
aquests col·lectius, s'han de formar. S'ha de saber parlar en el seu llenguatge i,
sobretot, hem de saber escoltar per entendre què significa la seva feina i què
representa per a ells el seu estat de salut", va assegurar.

Els comentaris

No hi ha comentaris encara!

Publica el teu comentari:

Si ets soci usa l'accés de socis per autentificar-te!

Nom:

E-mail:*

Comentari:

Codi de verificació (copia les
lletres de la imatge)*:

Breus APdC

06/05/2010
Resum de la xerrada
sobre els ajuts de l'ICIC
per a la dansa

Següent

Català |  Spanish |  English |  FAQ |  Mapa del site |  Contacte |   Cercar

Accés a socis  /  Nou soci APdC?

Usuari: 

Contrasenya: 

T'has oblidat la contrasenya?   

Inici / Actualitat / Notícies / Conclusions de la conferència "La Fisioteràpia en les arts escèniques"

Dansacat.org // Conclusions de la conferència "La Fisioteràpia en les ar... http://www.dansacat.org/actualitat/1/866/

1 de 2 07/05/2010 14:04




